
Referat fra FAU-møte 9. desember 2024 kl. 1800 på Holviga Skole. 

Til stede: 

FAU: Tor S. Eide, Andreas Topland, Øystein Fossestøl,  Nina Boskovic, Geir Stian Bjåen 
(vara), Bård Hemnes 

Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor). 

Forfall: Lina Henriksen  

Referent: 

Tor S. Eide 

Godkjenning av innkalling 

Ingen bemerkninger. 

Konklusjon: Godkjent 

Godkjenning av referat fra forrige møte 

Ingen bemerkninger. 

Konklusjon: Godkjent 

 

Informasjon fra Skolen:  

Budsjett for 2024-er i balanse pt, forventer at budsjettet holder ut året. Utfordrende å 
forutse refusjoner som faller inn mot slutten av året.  

Skolen kommer til å handle konkretiseringsmatriell (linjal osv)  

Budsjettet for 2025 kommmer 19. desember. Signalene er fremdeles reduserte 
budsjetter for 2025.  

Hørings innspill til budsjettet. FAU foreslår å lage skriv til politikere som tidligere, samt at 
elevrådet skriver et brev slik som sist.   

Onsdag 11. desember samles inn gaver til Rasteplassen, elevene mottar gløgg når de 
kommer på morgenen.  

Ny skole, evaluering av tilbudene pågår sammen med evalueringsgruppen og vil fortsette 
frem til jul. Leieavtalen på modulbygget utgår etter endt skoleår våren 2025.  

Foreldrekveld med barnevakten gikk veldig bra. 29 barn, 37 foreldre og en rektor.  God 
gjennomføring og godt innhold. Engasjert foredragsholder. Målgruppen var veldig riktig 
(4. og 5.). Neste gang kan man koble det opp mot et etablert foreldremøte.  



Nasjonale prøver er gjennomført på 5. trinn og HBS ligger totalt sett godt i forhold til 
landsgjennomsnittet. Resultatene er noe ned fra 2023. HBS har veldig stor grad av 
deltagelse på over 93%.  

I norsk ligger resultatet lavere enn landsgjennomsnittet, resultatet er mye ned fra 2023, 
og det er iverksatt lese øving. Deltagelse på over 90%. 

I engelsk ligger resultatet godt over landsgjennomsnittet. Deltagelse på over 90%. 

EVT:  

På spørsmål fra 7. trinn ang organisering av skolegudstjeneste til jul ble det svart at 
budsjett kutt var hovedgrunnen til at man stoppet med skolegudstjeneste i 
utgangspunktet. Deretter har skolen valgt å ikke ta det opp igjen, og det ligger ikke 
planen til å starte det opp igjen med skolegudstjeneste.  

Også foreslått om  FAU kan sjekke muligheten om skiløype fra rundkjøringen og bort til 
Langemyrskole og bort til Oddbjørn Bakke for å lage f.eks hoppbakke osv. Alternativt fra 
Langemyrjordet og frem til Sør Arena. Avtale med Rolf Inge Pettersen og Johan Martin 
Ugland om tilgang om tillatelse.  

I akebakken ved kunstgress er det tatt bort en stolpe, samt at den andre stolpen er 
polstret.  

 

 

 

  


